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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 19 januari 2015 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Carita Mandelin HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson HSO 

Lena Höjdevall 

 

Förhinder 

SRF
3 

Annika Nyström Karlsson  HSO 

  

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

Pär Dahlqvist § 5 avdelningschef, ekonomi,  

           stadsmiljö och strategi 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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Justerarnas signaturer 

 

§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande och vice ordförande för rådet 

åren 2015-2018 

Kerstin Järneberg valdes till ordförande för rådet under åren 

2015-2018 och Blazena Westerlund valdes till vice ordförande. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Kerstin Järneberg och ledamoten Lars Jonsson 

utsågs att justera protokollet torsdag 22 januari. 

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 8 december 2014 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 5 Dagens gäst: Pär Dahlqvist, avdelningschef för 

ekonomi, stadsmiljö och strategi 

Pär berättade att arbetet med att färdigställa årsredovisningen är i 

full gång. Så som det ser ut just nu lämnar förvaltningen ett 

underskott på 5,5 miljoner kronor. Det är främst äldreomsorgen 

som har ett underskott. Diskussion om verksamhetsplanen 2015 

och dess utseende och text. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 29 januari 

2015 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget 2015 

Rådet tycker inte att verksamhetsplanen 2015 är tillgänglig och 

förstålig. Det skulle vara bra om den var mer lättläst och mer luft 

i texten. Bilagorna är dåligt märkta och att det är handskrivet 

ordet bilaga. 

 

Ärende nr 6: Samverkan kring äldre med psykisk 

funktionsnedsättning 

Rådet undrar vad som händer runt samverkan, avvikelse och 

vårdplanering. Förvaltningen försöker hålla allt detta aktuellt och 

det finns kompetensutveckling för medarbetare. 
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§ 7  Information från förvaltningen 

Det är just nu fokus på verksamhetsplan 2015 och 

årsredovisningen för 2014. 

Balanslistan uppdaterades. Bilaga 

Genomgång av programmet delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

§ 8 Övriga frågor  

Rådet välkomnade nya ledamoten Lena Höjdevall, representant 

för synskadades riksförbund Stockholms stad. Lena arbetar just 

nu som regional ombudsman på synskadades riksförbund och har 

tidigare varit aktiv som politiker i Norrköping och Linköping. 

Lena Höjdevall meddelade att hon gärna vill ha allt materiel på 

mail istället för pappersutskick. 

Genomgång av uppgifter om ledamöterna i rådet som finns på 

Stockholm.se. 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 9 februari 2015 

klockan15.00-16.30, med förmöte kl 14.15. 

 

§ 11  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


